

B R Å P r o t o k o l l 2005-11-23, Konferensrummet

Närvarande: Ann-Katrin Åslund, **SDN.** Jack Kindberg, Ante Hemphälä, Gabriel Marawgeh och Linda Wikman, **SDF.** Jxxxxx Lxxxx, **Näpo Södra Järva** och Mxxxx-Lxxxxx Nxxxxxx, **Solnapolisen.** Hxxxxx Nxxxxx och Lxxx Cxxxxxxx, **FB.** Axxxxx Axxxxxxx, **SvB.** Txxxx Hxxxxxx, **Sisab.** Gxxxx Sxxxxxxx, **Fabege.** Mxxx Bxxxxxxx, **Centrumkompaniet.**

Frånvarande: Abdo Goriya, och Jonas Ljungstedt, **SDN.** Cathrine Önnestam, **SDF.** Ixxxxx Lxxxxx och Axxx Hxxxxx, **Connex.** Hxxxx Kxxxxx, **Tensta Företagarförening.** Mxxxxx Dxxx, **Fabege.** Lxxxxx Mxxxxxxx, **Åklagarmyndigheten.** TxxxxxExxxxxxx, **Spånga Företagarförening.**

Nästa möte är bokat till den 26/1 kl. 9.00-11.00 i Nämndrummet, Tenstagången 55.

1. Mötesordförande Ann-Katrin Åslund öppnade mötet och därefter gjorde vi en kort presentation av oss själva. Sekreterare, Linda Wikman, förste justerare, Ann-Katrin Åslund och andre justerare, Jxxxxx Lxxxx, utsågs.
2. Dagordningen fastställdes. En punkt anmäldes en under övrigt, samt en komplettering till punkt 9.
3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.
4. Angående Sarneckis 15-fältare tyckte mötet att det var en bra idé att använda denna som grund, dels för rådets fortsatta arbete och dels för arbetet inom "Ung och trygg på Järva". Den kommer även att användas på uppföljningsträffen den 25/11. Idén om att använda 15-fältaren inför en eventuell konferens för rådet kommer vi att fortsätta och arbeta med. Samordnaren fick i uppdrag att till nästa möte sammanställa de problemområden som mest diskuterats i rådet som kommer att ligga till grund för den kommande konferensen. Precens kommer att kontaktas för att hjälpa oss att arbeta med modellen.
5. Angående Nätverk Västs träff den 14/10 så fick mötesdeltagarna ta del av minnesanteckningarna som nu är klara. Dessa kommer även att mailas ut till alla berörda. Viss kritik kom fram angående denna form av dagar då de är allt för teoretiska samt att fokus på problem lätt hamnar på Tensta. Fortsättningen för nätverket kan diskuteras.
6. Arbetet med "Ung och trygg på Järva" fortsätter. En kort genomgång av projektets innehåll genomfördes. Arbetsgruppen inom projektet hade möte den 22/11 och övriga aktörer träffas den 25/11. Fastighetsbolaget kommer att vara en aktör i det framtida arbetet och kontakt kommer att tas med dessa. Samordnare och informatör söks

till projektet så att arbetet kan komma igång ordentligt. Diskussion kom igång kring vikten av mätbara (och kännbara) trygghetsskapande åtgärder. Även en diskussion kring problem på en skola i stadsdelen kom upp i detta sammanhang.

7. En kortare uppföljning av trygghetsvandringarna i Spånga har genomförts. Önskemål finns från framförallt boende om fler vandringar. En tanke är att detta i så fall ska genomföras på våren. Vi kommer att få anledning att återkomma i denna fråga. Även ”Grannstöd” diskuterades. Bilen och de personer som kommer att arbeta med detta kommer kontinuerligt att utföra ”trygghetsvandringar” i stadsdelen.
8. Angående publicering på hemsidan av protokollen från rådets möten var reaktionerna överlag positiva. Vid nästa möte kommer vi att ta upp detta igen och eventuellt ta in skriftliga godkännanden från alla deltagare om att publicera protokollen på nätet. Detta är vi skyldiga att göra enligt PUL.
9. Angående Gullingeparken så rapporterades att arbete fortfarande pågår i såväl dialoggrupp på Lyktan som genom andra samverkansgrupper. Möte har genomförts med bl. a markkontoret och tekniska avdelningen om eventuell förlängning av Gullingskolans gård. Detta kräver i så fall detaljplanändring och processen beräknas då ta minst ett par år. Lutar nu åt att staket kommer att uppföras utmed fotbollsplanens långsida. Målet är att allt ska vara löst och staket uppfört till våren. Angående nominering till ECPA (European Crime Prevention Award) så fick arbetet i Gullingeparken hederspris. Motiveringen lästes upp.
10. Under Allmän information redogjordes kort för senaste genomförda inköpsstudie av folköl och tobak (28/10) i stadsdelen. Resultatet hade skickats ut till alla. Frågan som ställdes var, hur många gånger kan en butik tillåtas sälja till ungdomar innan man gör ett ärende av frågan hos nämnden och eventuellt tillståndet dras in? I stadsdelarna har man olika gränser. Samordnaren fick till uppdrag att vända sig till Precens och påtala behovet av gemensamma riktlinjer för staden. Detta är en fråga på central nivå. Vi kommer att återkomma till detta.
11. Under Övrigt aktualiserades skriften ”Skydd mot rån i butik”. Enligt denna ska det lokala Brottsförebyggande rådet kunna stå till tjänst med att besiktiga och certifiera butiker som uppfyllt de 13 punkter som anges i skriften. Precens kommer i samarbete med Svensk Handel att erbjuda utbildning för utvalda personer från råden i denna fråga. Samordnarna i Rinkeby, Spånga-Tensta samt en närpolis är redan anmälda som kontaktpersoner och kommer att genomgå denna utbildning. Om ytterligare personer från rådet ska anmälas till detta ska tänkas över och tas upp på nästa möte.
12. **Nästa möte** är inbokat till den **26/1 kl. 9.00-11.00 i Nämndrummet på Tenstagången 55**. Eventuella förhinder meddelas samordnaren.
13. Som avslutande punkt genomfördes gemensamt studiebesök i Fabeges fastigheter på Hyppinge- och Risingeplan.